
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 19-11-2014 
 

El senyor Raventós: 

“Hola, bona nit. El primer que s’ha dit avui en començar el ple, o quasi en 
començar, era que era una ciutat de primera. Suposo que som de primera 
perquè no hi tenen cabuda els pobres. Penso que més d’una vegada ja ho he 
sentit a dir, a algun regidor, dir: «No, no, és que si fem l’efecte crida, vindrà 
gent de tots els pobles, i llavors, ho fem massa bé.» Llavors, això fa mal. 

Sortosament, la gent que ens vam manifestar demanant habitatges socials, en 
el Pla Caufec i totes aquestes manifestacions, el senyor jutge ha vist que 
teníem raó, la gent que ho demanàvem, perquè tots aquells joves han hagut de 
marxar d’Esplugues al final, a viure en un altre lloc, perquè els lloguers 
d’Esplugues estan a uns nivells, que la gent que té un treball precari no hi té 
cabuda. Llavors, clar, hi ha pocs pobres a Esplugues. Hi ha famílies 
necessitades que ja fa anys que són, però la gent jove i la gent amb treballs 
precaris ha de marxar perquè, clar, és de primera, Esplugues., és cada cop 
més per als rics. 

Llavors, la segona pregunta era perquè, no sé si va ser el dia 10N, l’endemà de 
la consulta, de la participació ciutadana, va sortir el nom d’Esplugues, i posava 
que el Partit del PP, potser ho vaig entendre malament, no sé si era 8TV o TV3, 
havia presentat una querella en contra. Em va sorprendre, perquè en una cosa 
de participació, així, de gairebé 11.000 persones a Esplugues, una cosa és no 
estar d’acord, i una altra és presentar una querella. Em va sorprendre que 
posés PP. Potser ho vaig llegir malament, però em sembla que vaig llegir-ho 
així. M’agradaria que ells m’ho aclarissin. 

Gràcies.”  
 
 

La senyora Herranz: 

“Estic convençuda que l’equip de govern ho fa tot molt bé, que no amaga res i 
que és molt transparent. Per tant, crec que si algun veí d’aquest municipi els 
demana qualsevol informació, no tindran cap inconvenient a donar-li. Si 
m’equivoco, em rectifiquen després, eh? Llavors, com a veïna d’Esplugues, 
demano la següent informació: composició completa –empreses, entitats, 
particulars– de la junta de compensació del Pla Caufec, o de Porta Barcelona. 
També demano una còpia de l’últim conveni signat per aquest ajuntament amb 
SACRESA o la junta de compensació de Porta Barcelona, o Caufec. Espero 
tenir aquesta informació abans del pròxim ple, perquè clar, si me la donen 
dintre de quatre anys no em farà servei.  



A la resta dels regidors, inclòs el regidor no inscrit: tenen la informació que he 
mencionat anteriorment? Si la resposta és que no, la demanaran, si us plau? I 
si l’equip de govern no me l’ha donada abans del pròxim ple, me la podran 
donar vostès, si us plau? Sí, el que vull dir és que si vostès no em donen la 
informació, senyora alcaldessa, a veure si els regidors de l’oposició me la 
poden donar.” 
 

La senyora Haro: 

“Eulàlia, ja sap que si nosaltres tenim la informació te la passarem encantats. A 
més, ens la passen directament per mail a tots, vull dir que, una vegada la 
tingui un, la tenim tots. 

I només dir que el càrrec que ostentem aquí és de regidors del Partit Popular 
d’Esplugues, només és municipal, no tenim competència estatal. Tot el que 
sigui de municipi ho poden parlar amb nosaltres, però a l’Estat no arribem.” 

 

El senyor Sánchez: 

“Jo intento explicar-li. No he presentat una querella, com vostè ha dit, jo he 
presentat una denúncia davant del jutjat de guàrdia, posant en coneixement de 
la justícia uns fets que sota el meu punt de vista, doncs, vaig tramitar amb 
l’ordenament jurídic, no? Això és el que he fet, i estic orgullós d’haver-ho fet, 
eh?, bàsicament perquè... (Veu de fons.) No, no, jo sóc regidor del Partit 
Popular d’Esplugues encara. 

Jo estic segur que qualsevol regidor o regidora, si, imaginem que em veiés a mi 
celebrar un acte familiar, un aniversari, no?, en una escola, doncs, estic segur 
que intentarien evitar això, perquè els recursos públics són de tots els 
ciutadans i les ciutadanes, no?, i jo crec que han d’estar al servei de tots. I 
sincerament, a mi em paguen per fer política, per tant, jo és el que faig, a les 
institucions i allà on crec oportú fer política. Defensant una cosa que em sobta 
que sigui sorprenent, que són els principis i els valors que cadascú té, i 
cadascú té llibertat per pensar i opinar el que vulgui, i cadascú té la total i 
absoluta llibertat pe exercir-la com vulgui, no?  

I em quedo amb això, que són els meus principis, i jo em limito a venir aquí a 
escoltar i cobrar, sinó que intento fer política perquè els ciutadans em tornin a 
votar, al meu partit.”  
 


